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          Nr.  

          

                JUDEŢUL BRAŞOV                                                 

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                   SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 03.11.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu 

ocazia întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă extraordinară convocată de îndată, 

desfășurată în format hybrid 

    

      Şedinţa extraordinară convocată de îndată a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 134 alin. 

(1), alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Consiliului  Local al Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei 

Municipiului Săcele, situat în str. P-ţa. Libertăţii nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin 

mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

1.   Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren înscris în CF nr. 114141 

Săcele, în suprafață de 15400  mp,  aparținând domeniului public al Municipiului Săcele - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea participării Municipiului Săcele în cadrul Programului de 

realizare a pistelor pentru biciclete derulat de Administrația Fondului pentru Mediu, depunerii cererii 

de finanțare pentru proiectul „Înființarea unei rețele de piste de biciclete în Municipiul Săcele”,  

precum și a devizului general al investiției - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

 

 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

- d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

                  - d-l Jinga Ovidiu – inspector  Biroul Investiții        

                  - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

- d-na Coman Cătălina Maria - cj. Biroul Juridic 

                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local. 

 

            Ședința este prezidată de d-l consilier local ing. Crețu Valentin.  

            D-l Președinte declară deschisă ședința și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a efectua apelul 

nominal. 

D-na Secretar General face apelul nominal în conformitate cu prevederile legale în vigoare și anunță 

că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 17 prezenți fizic, iar 2 online, 

respectiv d-na Stoica Gabriela și d-na Miron Laura-Ionela. 

           D-l Președinte supune la vot proiectul  ordinii de zi, conform dispoziției nr. 1432/02.11.2022, care se 

aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). 
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           În continuare, d-l  Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren înscris în CF nr. 114141 Săcele, în suprafață de 

15400  mp,  aparținând domeniului public al Municipiului Săcele. 

           D-l Brânzea Ovidiu spune că în urma completărilor solicitate de ADR Centru, respectiv ca suprafața 

din Cartea Funciară să fie exact pe derularea investiției proiectului, s-a procedat la dezmembrare, în corelare 

cu PUZ-ul aferent investiției derulate pe fonduri GAL, în două loturi.  

          D-l Popa Marius Cristian spune că de la ședința trecută a specificat faptul că trebuia să aibă pe ordinea 

de zi această dezmembrare deoarece era solicitată de autoritatea de management și a mai menționat atunci 

că, în afară de Casa Nato mai erau și acele case construite ilegal, iar întrebarea care rezidă este, dacă tot s-a 

realizat acea dezmembrare, de ce nu s-au dezmembrat și acele case. 

          D-l Primar spune că acest lucru este exclus, întrucât casele în cauză vor fi demolate și și-a sumat acest 

lucru. 

         D-l Paraipan George Horațiu întreabă ce se întâmplă dacă cei de la Alba contestă acest lucru.   

         D-l Primar spune că acest aspect cu privire la acele construcții ilegale s-a discutat și este încheiat. 

         D-l Popa Marius Cristian spune că în documentația prezentată astăzi acestea sunt reliefate. 

         D-l Primar reiterează faptul că acest subiect s-a încheiat în urmă cu câteva luni când a avut loc vizita pe 

teren și că și-a asumat ca la momentul implementării proiectului acele construcții vor fi demolate.  

       D-l Popa Marius Cristian spune că aceasta este discuția între autoritatea executivă și cei care le-au 

realizat, dar este vorba de ce se întâmplă la autoritatea de management. 

       D-l Primar spune că din partea autorității de management au fost pe teren. 

       D-l Florescu Marius spune că, așadar, există o convenție și cu aceștia. 

       D-l Primar spune că sunt date declarații oficiale în acest sens.  

       D-l Popa Marius Cristian întreabă de către cine sunt date declarații oficiale. 

       D-l Primar spune că de către Primărie. 

       D-na Paniti Izabella întreabă dacă există vreun raport de la autoritatea de management, de la ADR, 

vreun proces verbal care atestă acest lucru.  

      D-na Secretar General spune că ADR, în urma vizitei pe teren a făcut acele solicitări de clarificări. 

      D-l Paraipan George Horațiu spune că se putea începe demolarea și întreabă de ce nu s-a făcut acest 

lucru. 

      D-l Brânzea Ovidiu spune că dezmembrarea este conform PUZ-ului aprobat de cei de la Alba Iulia și de 

la București, au dorit doar extrasul CF pe suprafața PUZ-ului și s-a ținut cont de acest lucru. 

      D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă există certitudinea că nu se mai primește o adresă cu alte 

solicitări de acest tip.  

      D-l Brânzea Ovidiu spune că acestea sunt completările solicitate la acest moment. 

      D-l Viceprimar spune că nu există nici o certitudine, întrucât se știe cum funcționează atât AM POR, cât 

și ADR Centru și pot veni cu diverse solicitări. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că se referea punctual la acest aspect, la dezmembrare .  

      D-l Brânzea Ovidiu spune, referitor la dezmembrare, că s-a făcut pe 7325 mp, după cum s-a solicitat. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 11 voturi  pentru,  8 abțineri (d-l Popa Marius 

Cristian, d-na Paniti Izabella, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Stoica Gabriela, d-na Balint Tunde Sara, d-l 

Florescu Marius, d-na Popescu Gabriela, d-l Costea Cătălin Ionuț). H.C.L. nr.  350. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea participării Municipiului Săcele în cadrul Programului de realizare a pistelor pentru 

biciclete derulat de Administrația Fondului pentru Mediu, depunerii cererii de finanțare pentru proiectul 

„Înființarea unei rețele de piste de biciclete în Municipiul Săcele”, precum și a devizului general al investiției.   

     D-l Jinga Ovidiu ia cuvântul și spune că s-au stabilit câteva trasee pentru aceste piste, respectiv str. 

Florilor, Zizinului, Petőfi Sándor, Cart. Ștefan cel Mare, str. Ady Endre de la intersecția cu Ștefan cel Mare, 
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intresecția str. Al. I. Lapedatu cu str. Libertății, intersecția str. Ciucaș cu B-dul Brașovului și în proximitatea 

intersecției, str. Avram Iancu cu B-dul Brașovului, acestea fiind cele 5 trasee. 

     D-na Paniti Izabella spune că la documentația transmisă nu se regăsește o schiță, care ar trebui să 

însoțească acel deviz general cu aceste trasee. 

     D-l Primar spune că se va transmite mâine dimineață un plan de amplasament cu aceste străzi de care s-a 

făcut vorbire. 

     D-na Paniti Izabella spune că nu reiese ce lățime va avea acel drum, dacă va fi iluminat, nu există o 

descriere mai amplă. 

    D-l Primar spune că la acest moment se discută doar de a intra în acest proiect, întrucât elaborarea unei 

documentații tehnice ar dura luni întregi, ori suntem constrânși să depunem proiectul mâine, la ora 10:00 se 

deschide apelul.   

      D-l Popa Marius Cristian spune că se raliază la ceea ce a solicitat și d-na consilier local Paniti și 

consideră că ar fi fost oportun să fie existe o planșă. 

      D-l Primar reiterează că mâine se va transmite și acest lucru. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că votul li se solicită astăzi.  

      D-l Viceprimar spune că au mai fost discuții asupra acestor trasee. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că ar fi trebuit, în conformitate cu prevederile H.G. nr. 907/2016, măcar 

o temă de proiectare schițată de Biroul Investiții, pe o singură pagină, menționând faptul că este sceptic 

asupra faptului că dacă se va transmite acel deviz general mâine la ora 10:00 se vor accesa fonduri, deoarece 

există autorități locale care au inclusiv proiect tehnic pe care îl vor depune, adică din punct de vedere al 

maturității proiectului se află la această fază, ori noi nu suntem nici măcar la la faza de notă conceptuală.   

      D-l Primar spune că la acest moment se cer doar aceste documente, acestea sunt necesare în această fază.  

      D-l Popa Marius Cristian spune că devizul general este prost întocmit și asumat prin semnătură de d-l 

Primar și întreabă cum se poate ca să fie prinsă suma  92 mii lei la studiul de fezabilitate și suma de 60 mii la 

proiectul tehnic, care este ponderea, costă mai mult un studiu de fezabilitate decât un proiect tehnic, astfel 

este cu 50% mai mult studiul de fezabilittae decât proiectul tehnic și mai întreabă cine a făcut această 

apreciere.  

     D-l Primar spune că a fost făcută de către o firmă specializată în proiectare de drumuri și străzi.  

     D-l Popa Marius Cristian spune că se aprobă inclusiv valoarea devizului general și cofinanțarea.  

     D-na Secretar General spune că ulterior urmează aprobarea de indicatori și documentație tehnică, acesta  

este primul pas solicitat, pentru a intra în proiect este necesar acest deviz. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că între indicatorii tehnico-economici, unul dintre aceștia este valoare 

devizului general și menționează că dintre indicatori avem 2, respectiv lungimea și valoarea, atât, ori dintr-o 

simplă notă conceptuală se putea face o ideea asupra acestor lucruri.  

       D-l Viceprimar spune că se știu care sunt străzile, așa că își poate face o idee. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că de valoare nici nu mai discută, este 1 mil/km, în condițiile în care a 

fost valoarea de 507-508 mii lei km de drum forestier între Valea Largă și Poianu Angelescu. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi  pentru,  9 abțineri (d-l Popa Marius 

Cristian, d-na Paniti Izabella, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Stoica Gabriela, d-na Balint Tunde Sara, d-l 

Florescu Marius, d-na Popescu Gabriela, d-l Costea Cătălin Ionuț și d-l Gîndac Nicolae). H.C.L. nr.  351. 

       D-l Primar spune că este posibil ca în săptămâna care urmează să aibă loc o rectificare de buget, întrucât 

s-au primit niște sume și solicită ca să se dea curs convocărilor care vor urma. 

       D-l Gîndac Nicolae ia cuvântul și spune că ieri a avut loc ședința GAL și au avut loc discuții despre 

intabularea străzilor Piscului și Pajiștei. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia ia cuvântul și spune că a specificat că acestea sunt intabulate, întrucât au 

fost prinse în proiectul Companiei Apa. 

      D-l Primar spune că toate străzile din Cart. Gîrcini, respectiv 13 străzi, sunt intabulate și că li se poate 

pune la dispoziție o situație în acest sens. 
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      D-l Popa Marius Cristian spune că pe portalul digital nu figurează toate ca fiind intabulate. 

       D-l Preşedinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Ora 15:20. 

 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

   CONSILIER LOCAL,                                                                C.J. ZAMFIR GETA 

     Ing. CREȚU VALENTIN 

 

 

 

 

 

 

 

Elaborat 

                                                               Insp. Acăroaie Elena     

 

 

 

 


